

Suttner GmbH . Hauptstraße 15 - 17 . 33818 Leopoldshöhe . Germany

DECLARATION OF MANUFACTURER ERKLÄRUNG DES HERSTELLERS

We declare that the product ST-1500 corresponds to the following standards:

CE-marking, standards

The high pressure gun ST-1500 meets the demands of the DIN EN 60355-2-79 and DIN EN 1829-1. When using fluids of group II the high pressure gun comes under article 3, paragraph 3 of the Pressure Equipment Directive 97/23/EG due to its minor volume. Thus the high pressure gun has to be designed and manufactured in all conscience i.e. according to the "good engineering practice" and it is excluded from the CE-marking. It is forbidden to neither affix a CE-mark to the ST-1500 nor to issue a declaration of conformity.

Wir erklären, dass das Produkt ST-1500 folgenden Standards entspricht:

CE-Kennzeichnung, Normen

Die Hochdruckpistole ST-1500 erfüllt die Anforderungen der DIN EN 60355-2-79 und DIN EN 1829-1. Aufgrund des geringen Volumens fällt die Hochdruckpistole - bei Verwendung mit Fluiden der Gruppe II - unter Artikel 3, Absatz 3 der Druckgeräterichtlinie 97/23/EG. Danach muss die Hochdruckpistole entsprechend der "guten Ingenieurspraxis" entworfen und gefertigt werden und ist von der CE-Kennzeichnung ausgenommen. Es darf weder ein CE-Kennzeichen an die ST-1500 angebracht noch eine Konformitätserklärung ausgestellt werden.

Leopoldshöhe, 06.05.2013

Suttner GmbH



Geschäftsführer / General Manager